

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດທີ່ດິນ(ຕົວຢ່າງ)
ປະເພດເອກະສານ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	04.11.2022
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ກົມຮຸ່ມຄອງທີ່ດິນ
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	<p>ການຂໍອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບທີ່ດິນ ດັ່ງນີ້: 1. ຜູ້ທີ່ຖືສັນຊາດລາວ ສາມາດດຳເນີນທຸລະກິດ ຂາຍສິດນຳໃຊ້ທີ່ດິນ, ການບໍລິການສຳຫຼວດວັດແທກ, ການປະເມີນລາຄາທີ່ດິນ ແລະ ການບໍລິການອື່ນໆກ່ຽວກັບທີ່ດິນຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນກົດໝາຍທີ່ດິນ.ສຳລັບຄົນຕ່າງຊາດ, ຄົນບໍ່ມີສະ ຄົນຕ່າງປະເທດ ແລະ ຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ເປັນເຊື້ອຊາດລາວ ທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດຢ່າງຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ ສາມາດດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບການບໍລິການສຳຫຼວດວັດແທກ, ການປະເມີນລາຄາທີ່ດິນເທົ່ານັ້ນ2. ມີນັກວິຊາການທີ່ມີຄວາມຮູ້ ແລະ ປະສົບການດ້ານວຽກງານທີ່ດິນ ແຕ່ສາມາດບໍ່ໄດ້ໄປໂດຍມີການຢັ້ງຢືນການປະຕິບັດວຽກງານຕົວຈິງ ຫຼືຜູ້ມີໃບປະກາດສະນິຍະບັດລະດັບວິຊາສະເພາະທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບວຽກງານທີ່ດິນຊັ້ນສູງຂຶ້ນໄປຈຳນວນ ເປີດບັນຊີເງິນຝາກນຳທະນາຄານທຸລະກິດ ຫຼື ທະນາຄານຂອງລັດ ທີ່ມີສຳນັກງານຕັ້ງຢູ່ ສປປ ລາວ; ຖ້າຫາກແມ່ນທຸລະກິດກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດວັດ</p>

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
-----	-------	----------	--------

ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ ຫລື ຕິດພັນ

ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ

ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຕໍ່ອາຍຸ

ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ		
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່, ຜ່ານທາງເອເລັກໂຕຣນິກ, ຜ່ານທາງອອນໄລ, ຜ່ານທາງໂທລະສັບ	
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ກົມຄຸ້ມຄອງທີ່ດິນ, ກະຊວງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ	
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄຳຮ້ອງ (ວັນ)	0	

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກຳນົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນຳໃຊ້ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສຳລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສຳລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	ການຂໍອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບທີ່ດິນ ດັ່ງນີ້: 1. ຜູ້ທີ່ຖືສັນຊາດລາວ ສາມາດດຳເນີນທຸລະກິດການຊື້ຂາຍສິດນຳໃຊ້ທີ່ດິນ, ການບໍລິການສຳຫຼວດວັດແທກ, ການປະເມີນລາຄາທີ່ດິນ ແລະ

ຄ່າທຳນຽມສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ				
ມີຄ່າໃບຄຳຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທຳນຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມຄຳຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
Comments				
ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00

ຄໍາ ເປັນຄໍາ ທໍາ ນຽມເພີມເຕີມ	
--------------------------------	--

ຄໍາທໍານຽມສໍາລັບການຂໍຕໍອາຍຸເອກະສານ				
ມີຄໍາຕໍອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄໍາບໍລິການ	ຄໍາທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄໍາໃບຄໍາຮ້ອງ	ຄໍາໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເປັນ				
ຄໍາໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ລາຍການຄໍາໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາ ເປັນກ່ຽວກັບຄໍາ ທໍາ ນຽມຕໍອາຍຸເພີມເຕີມ				